Ultimate drivers’ guide to Zuera by LeCont
The Italian manufacturer LeCont, official FIA Karting tyre supplier for the KZ & KZ2 categories this year, is providing competitors and enthusiasts with a complete guide to the first round of the 2023 FIA Karting European Championship - KZ & KZ2 presented by Mondokart.com. 
There is nothing like having the most accurate data to understand and appreciate the 2023 Zuera competition. The wide range of information collected by LeCont is aimed at drivers and technicians, as well as supporters and spectators.  
On and off the track, LeCont goes further than just supplying tyres, however good they may be, thanks to a broader vision of service. 
With LeCont, racing is more beautiful.
Zuera drivers’ ultimate guide by LeCont

Le manufacturier italien LeCont, fournisseur officiel des pneumatiques FIA Karting pour les catégories KZ & KZ2 cette année, met à la disposition des compétiteurs et des passionnés un guide complet de la première épreuve du Championnat d’Europe FIA Karting – KZ & KZ2 2023 présentée par Mondokart.com. 

Rien de tel que de disposer des données les plus précises pour comprendre et apprécier la compétition de Zuera 2023. Le vaste registre des renseignements collectés par LeCont s’adresse aussi bien aux pilotes et aux techniciens, qu’aux accompagnateurs et aux spectateurs.  

Sur la piste et en-dehors, LeCont va plus loin que la seule fourniture des gommes, aussi performantes soient-elles, grâce à sa vision élargie du service. 

Avec LeCont, la course est plus belle.
